
April 29, 2021
Welcome to CLRC!
CLRC’S  OPEN HOUSE CELEBRATION
Christian Leadership Renewal Center
  Saturday, May 22nd from 1:00-5:00
191 Lost Forest Rd, Bracey, VA 23919
————————
Sign up here or send an email to Linda at ljbpgh@gmail.com
We look forward to meeting you!
————————
While some of you are familiar with CLRC, many are not. This is an excellent time to drop by our Leadership Training Center to view our scenic retreat site with comfortable housing and an awesome lake view classroom. 
Who’s invited to this open house? We welcome all Christian leaders (pastors, missionaries, deacons, youth leaders, small group leaders) as well as those who might want to consider volunteering (kitchen, grounds management, prayer team, online media, sound system, etc.). 
Cookies and punch served all afternoon. Park on the gravel. Paul will host a fifteen-minute presentation in the classroom (1:30, 2:30, 3:30, 4:30). Enjoy exploring the grounds, docks, buildings. Have some fun! It’s a time to know us and the campus. Due to the water and cliffs, we require each person to complete a liability form.
The Christian Leadership Renewal Center (CLRC) aspires to be a place where Christian leaders find refreshing and illuminating times in God’s Word, gain a growing faith, and strengthen skills to equip you to more effectively lead and teach His people. It’s beneficial to come aside for a fresh word from God in a quiet and restful place. We believe God seeks to empower His servants at this unique time in history for revival.
God strengthens His people in various ways. We offer individual retreats where church leaders  (not just pastors) can privately seek Him in His Word at our beautifully-situated site on Lake Gaston, VA. CLRC has scenic deck views, paths along the lake shore, a well-equipped Christian library, access to BFF’s resources, fishing, and relaxing time by the water. These and much more provide a great opportunity to refresh body and soul.
We also encourage  your family or small group to come for a time together. Rent one of the houses and make your own meals! Or hold your own training here.
We offer monthly training seminars with the purpose that as God’s Spirit uses His Word He will renew our hearts and lives. Our smaller-sized groups and singular focus, combined with small group fellowship, prayer, and free time become great times for God to work in our lives.
About Us
Paul and Linda Bucknell worked as missionaries (OMF missionaries in Taiwan) during the 80s and pastored in the States during the 90s while raising a large family. The Lord led Paul to develop Biblical Foundations for Freedom (BFF) in 2000 and since has created many training seminars, written more than twenty books, and taught many international leadership training seminars. Topics include spiritual development (discipleship training, overcoming series (fears, worries, lusts, etc.), family (marriage and parenting), and Biblical training (Bible presentation, devotions, Bible books, etc.) and leadership development. [Click to see more seminars; here to see Paul’s books.]
Generally, Paul offers a monthly seminar in English. If you gather 10-20 people for special training, please contact us and tell us how we can meet your specific needs as a small group, church leadership team, group of pastors, etc. Again, feel free to see how our facilities can meet your needs. Handouts are included for each seminars.
Other training options include: group viewing of video training series on a certain topic, time with specific questions addressed by Paul (and Linda for family) and small group discussion for application.
Though Covid guidelines are loosening, we ask anyone with Covid symptoms to refrain from visiting. While we fully respect your use of vaccines and masks, we don’t require them. We strive to maintain clean and hygienic facilities.

In Christ’s Majestic Service,

Paul

Rev. Paul J. Bucknell
CLRC: Executive Director, Trainer/Mentor
BFF: President, Author, Instructor, Church Consultant
412-398-4559
clrc.pb@gmail.com

Book a date at the center for your church, personal renewal, or join a training seminar!


欢迎来到CLRC（基督仆人更新中心）！

CLRC开放日庆祝会
基督仆人更新中心
5月22日，星期六，下午1：00-5：00
地址 191 Lost Forest Rd, Bracey, VA 23919
————————
Sign up here or send an email to Linda at ljbpgh@gmail.com
We look forward to meeting you!
————————
或许您已经对CLRC有所耳闻。若您尚不熟悉，这次的开放日将会是您参观访问我们的领袖培训中心的好时机。CLRC的退修会场地风景优美，这里为您提供舒适的住宿条件，并且从会议室里就可观赏令人心旷神怡的湖滨风光。
谁受邀来参加开放日活动呢？我们欢迎所有基督徒领袖们，包括牧师、宣教士、执事、青年领袖、小组领袖，以及任何有意在CLRC志愿服务的弟兄姐妹。我们在餐饮、地勤、祷告室、网络媒体、音响设备等多方面长期招募义工。
庆祝会当天下午会提供点心饮料。请泊车于石子路上。包牧师将分别于1:30、2:30、3:30和4:30在会议室进行15分钟的短讲。您可以尽情游览整个营地、船坞和所有房舍。愿您在享受游览的同时，可以对CLRC和我们多一些了解。这里的湖光山色具有潜在的安全隐患，因此我们要求所有来访者都要签署免责声明。
CLRC致力于为基督徒领袖们服务，愿您在这里更多被神的话语光照，生命更新，信心成长，接受装备从而能更有力地带领和牧养神的子民。在这样一个宁静祥和的地方学习神的话，有助于您获得很多新的领受。我们相信，在当下特殊的历史时刻中，神渴望加添祂的仆人能力，为教会带来复兴。
神以不同的方式坚固祂的百姓，因此我们也为包括牧师在内的所有领袖们提供个人化的退修会，让您在维州Gaston湖滨的旖旎风光中，在CLRC寻求神和祂的话语。这里有供您眺望美景的露台、湖滨幽径、藏书丰富的基督徒图书馆，您也可以使用BFF的资源、垂钓、或是在水边休憩。凡此种种，都能使您的身心灵各方面得到休整，重新得力。
也欢迎您与家人或小组弟兄姐妹同来。您可以租下一幢房子，自己做饭，或在此举办您自己的培训会。
我们每月会固定举办培训会，盼望透过这样的聚会，神的灵将祂的话语浇灌在我们心里，使我们的心灵和生命都得更新。还有稍小型的集会和个人专题，与小组团契、祷告、自由活动相结合，都是神在我们生命中动工的良机。
关于我们
包牧师和师母曾于上世纪80年代被OMF（海外基督使团）差派到台湾做宣教士。90年代，他们回到美国牧会，养育子女。主带领包牧师于2000年创办了BFF (Biblical Foundations for Freedom)。从那时起，包牧师主持了许多培灵会，写作了20多本属灵书籍，也在许多国际基督徒领袖培灵会上担任讲员。包牧师的教导涉及诸多领域，如灵命进深（包括门徒培训、战胜焦虑/恐惧/贪欲等），家庭建造（包括婚姻和教养子女），圣经培训（包括圣经展示、灵修、圣经相关书籍等），以及领袖造就。【点此查看更多培训会；点此浏览包牧师的著作。】
包牧师大致每月会举办一场英文培训。如果您计划组织一个10-20人的特别培训，请与我们接洽，告诉我们如何能为您所在的小组、教会领袖群、牧师群等提供帮助。也欢迎您来实地考察，看看我们的设施如何能满足您的需要。每场培训会都提供印刷资料。
其他培训机会包括：集体观看特定主题的培训录像；设置特别答疑时段，由包牧师就个别问题或包师母针对家庭主题主讲；就真理应用展开小组讨论。
尽管疫情管控政策已放松，我们仍然谢绝任何有疑似新冠症状的朋友来访。我们充分尊重您接种疫苗和佩戴口罩的选择，但并不会强制您。我们会尽最大努力保持整个营地的卫生整洁。
在基督荣耀的事奉里，
包恩富牧师
CLRC：执行董事，培训师、导师
BFF：主席，作者，讲员，教会顾问

欢迎预约！本中心提供教会和个人培灵，以及各种培训会！
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